



LEMBAGA PEMASARAN PERTANIAN PERSEKUTUAN

(Federal Agricultural Marketing Authority)
Kementerian Pertanian dan Industri Asas Tani Malaysia

KENYATAAN TAWARAN (FAMA/TAMU-KEMAMAN/07-2017)

Tawaran adalah dipelawa daripada **Kontraktor Bumiputera Sahaja** yang berpengalaman dan berkelayakan serta berdaftar dengan **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)** dan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dalam bidang yang tersebut di bawah dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut:-

MAKLUMAT TENDER	HARGA DOKUMEN / TARIKH DOKUMEN DIJUAL / TEMPAT DIJUAL / TARIKH & TEMPAT TUTUP TENDER	SYARAT PENDAFTARAN	LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT TENDER
<p>TAJUK TENDER :</p> <p>CADANGAN MEMBINA DAN MENYIAPKAN SEBUAH KOMPLEKS TRANSFORMASI AGROPRENEUR MUDA (TAMU) DAN BANGUNAN SOKONGAN BERKAITAN DI ATAS SEBAHAGIAN LOT KERAJAAN MUKIM CHUKAI KEMAMAN, TERENGGANU</p> <p>NO. TENDER : FAMA/TAMU-KEMAMAN/ 07-2017</p>	<p>HARGA DOKUMEN RM 600.00 (TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN)</p> <p>TARIKH DIJUAL 5 Oktober 2017 (Khamis) hingga 19 Oktober 2017 (Khamis)</p> <p>TEMPAT DOKUMEN DIJUAL Pejabat FAMA Negeri Terengganu Lot 1622, Jalan Hiliran, 20300 Kuala Terengganu, Terengganu Darul Iman.</p> <p>NO. TEL 09-6224144 / 09-6224191</p> <p>TARIKH TUTUP 26 OKTOBER 2017 (KHAMIS)</p> <p>LOKASI PENGHANTARAN DOKUMEN TENDER PETI TENDER 1 BILIK PUSAT KHIDMAT PELANGGAN FAMA, TINGKAT 1, IBU PEJABAT FAMA, BANGUNAN FAMA POINT, LOT 17304, JALAN PERSIARAN 1, BANDAR BARU SELAYANG, 68100 BATU CAVES, SELANGOR DARUL EHSAN.</p>	<p>CIDB Gred G5</p> <p>Kategori B Pengkhususan B04 & Kategori CE Pengkhususan CE21</p> <p>PPK dan SPKK Taraf Bumiputera</p>	<p>TARIKH 5 Oktober 2017 (Khamis)</p> <p>MASA 11.00 Pagi</p> <p>TEMPAT Pejabat Daerah Kemaman, Terengganu</p> <p>* HANYA PENAMA DI SIJIL PPK / SPKK / CIDB SAHAJA YANG BOLEH MENGHADIRI TAKLIMAT / LAWATAN TAPAK</p> <p>* SURAT WAKIL KUASA TIDAK DITERIMA</p> <p>* TAKLIMAT / LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN</p>

Dokumen Tender dan keterangan lanjut boleh diperolehi semasa waktu pejabat dan boleh dibeli di pejabat FAMA seperti yang tertera di atas. Petender yang ingin memasuki tawaran di atas dikehendaki menyertakan bayaran dokumen dalam bentuk Wang Pos / Kiriman Pos / Bank Draf yang dibuat atas nama **KETUA PENGARAH FAMA** dan bayaran ini tidak akan dikembalikan. Wang Tunai dan Cek Persendirian tidak diterima.

Dokumen Tender yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri dan bertanda dengan no. tender yang berkenaan di sebelah kiri sampul surat. Dokumen Tender ini hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender di Bilik Pusat Khidmat Pelanggan FAMA, Ibu Pejabat FAMA, Cawangan Perolehan, Tingkat 1, Bangunan FAMA Point, Lot 17304, Jalan Persiaran 1, Bandar Baru Selayang, 68100 Batu Caves, Selangor Darul Ehsan pada **26hb Oktober 2017 (Khamis)** sebelum jam 12.00 tengah hari (mengikut jam di Bilik Pusat Khidmat Pelanggan FAMA).

Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) tidak terikat untuk menerima tawaran tender terendah atau mana-mana tawaran. Hanya syarikat yang berjaya sahaja akan dimaklumkan. Syarikat yang tidak dihubungi 6 bulan selepas tarikh tutup dianggap tidak berjaya.